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Ang. tillgänglighet av odlingslådor 

Inom vår stadsdel Östermalm kan de flesta av de boende glädjas åt möjligheten att kun-
na nyttja de kommunala odlinglådor som finns utplacerade på flera håll i stadsdelen. 
Dessvärre gäller inte detta många personer med olika funktionsnedsättningar. Orsaken 
kan vara att det är för trångt mellan lådorna, sluttande eller mjukt underlag. En vanlig 
orsak är också att lådorna inte är upphöjda. 

Goda exempel finns, där lådorna är placerade på plant och hårt underlag med tillräckligt 
mellanrum Exempel finns också med odlingslådor där det finns möjlighet att med rullstol 
komma nära genom att knäna kan komma in under lådan.

Rådet har i flera år i samband med utarbetande av VP föreslagit åtgärder enligt ovan, 
dock utan resultat, Vid rådets möte med stadsdelsnämnden 2019 11 28 aktualiserades 
frågan. Flera frågade efter hur en bra odlingslåda ska se ut och nämndens ordförande 
pekade bl.a. på exempel från Skansen och Sabbatsberg och nämnde samtidigt att det 
kunde vara något att diskutera inför VP 2020.

Funktionshinderrådet anser att alla medborgare på Östermalm ska ha lika möjligheter 
att nyttja de kommunala odlingslådorna, som vi alla bidrar ekonomiskt till. Vi anser ock-
så att lämpliga anpassningsåtgärder borde betraktas som ”enkelt avhjälpta hinder” med 
den särskilda prioritet detta innebär.

Med hänvisning till ovanstående och även med tanke på rådande speciella omständlig-
heter, då många kan ha extra behov av att komma nära naturen, önskar vi att nämnden 
uppdrar åt parkförvaltningen att snarast tillgängliggöra ett antal odlingslådor på olika 
platser inom stadsdelen, samt på lämpligt sätt informera om detta. 
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